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Samenstelling raad van bestuur VRT  -  Uitspraak minister

In Knack van 6 januari 2021 laten Frederik Delaplace, de ceo van de VRT, en de minister 
hun licht schijnen over de rol en de koers van de openbare omroep. 

Een, in mijn ogen, merkwaardige uitspraak van de minister is de volgende : “De rol die 
de raad van bestuur speelt als klankbord voor de ceo is zeker voor verbetering vatbaar. 
Er moeten meer mensen met de juiste expertise in komen.” Merkwaardig, want als ik mij 
niet vergis is het uitgerekend de minister van Media die binnen de Vlaamse Regering de 
voordracht doet van de door diezelfde regering te benoemen leden van de raad van 
bestuur van de VRT.

1. Graag had ik dan ook van de minister vernomen welke concrete feiten hem tot deze 
bizarre conclusie hebben gebracht en waarom hij bij de door hem gedane voordracht 
in januari 2020 geen rekening heeft gehouden met het door hem nu aangehaalde 
criterium. 

2. Verder had ik graag van de minister vernomen of het logisch dan wel wenselijk is dat 
een minister van Media zich uitlaat over de werking van het in se autonome orgaan 
dat de raad van bestuur van de VRT is.



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD EN MEDIA

ANTWOORD
op vraag nr. 65 van 14 januari 2021
van KLAAS SLOOTMANS

Ik schets hieronder de context van dit citaat. 

De volgende vraag werd gesteld: “De voorzitter van de raad van bestuur van de VRT, Luc 
Van den Brande (CD&V), wordt straks wellicht vervangen door Geert Bourgeois (N-VA). 
Moet niet de hele raad tegen het licht worden gehouden? Veel leden verdedigen liever 
hun partij dan de VRT.”

Daarop antwoordde ik het volgende: “Over het voorzitterschap is nog niets definitief 
beslist. We moeten  inderdaad goed nadenken hoe de raad van bestuur van de VRT 
wordt samengesteld. Natuurlijk moet er een zekere representatie zijn van de 
verschillende strekkingen in het Vlaams Parlement, maar we moeten toch aandacht 
hebben voor corporate governance, voor deugdelijk bestuur.”

De journalist stelde de volgende vraag: “Is dat nu te weinig het geval?”

De quote die u citeert, was mijn antwoord op deze vraag.

Het mediadecreet en de (beheersovereenkomst van de) VRT zijn voor een Vlaamse 
minister van media 2 belangrijke pijlers.  In het verlengde van mijn ambities inzake 
media houd ik uiteraard alle onderdelen van mijn bevoegdheid tegen het licht.  


